

الإثنين 06 أيلول/ سبتمبر 2021

فيينا، النمسا

ملخص

سيعقد الاتحاد البرلماني الدولي القمة الثالثة عشرة لرئيسات البرلمانات، بالمشاركة الشخصية، وبالتعاون الوثيق مع الأمم المتحدة والبرلمان النمساوي، في فيينا (النمسا) في 06 أيلول/ سبتمبر 2021. وستعقد القمة قبل المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات (5WCSP)، الذي سيعقد أيضاً بالمشاركة الشخصية في فيينا، يومي 07 و08 أيلول/ سبتمبر 2021.

وتوفر القمة للنساء في أعلى مناصب صنع القرار في البرلمان، منتدى لتبادل الأفكار والخبرات التي تهم خططها الوطنية والدولية. إنها متاحة لرئيسات البرلمانات الوطنية وكذلك النساء رئيسات الجمعيات البرلمانية الإقليمية والدولية الأعضاء المنتسبين للاتحاد البرلماني الدولي. وستتم دعوة ضيوف مميزين مختارين لحضور القمة.

وستقام المشاركة الشخصية لمؤتمر القمة الثالثة عشرة لرئيسات البرلمانات حول موضوع النساء في الصدارة: من مواجهة الوباء إلى الحفاظ على الإنجازات في التعافي المراعي للمنظور الجندري، حيث سيتم تقييم النساء من جميع مناحي الحياة، اللواتي أدين دوراً فعالاً في مواجهة جائحة كوفيد-19. كما سيحدد سبل ووسائل الحفاظ على إنجازات المرأة وتعزيز التقدم المحرز في خطة التعافي المراعي للمنظور الجندري، وعدم إغفال أي امرأة أو فتاة.

ويتوفر التسجيل عبر الإنترنت الآن حتى تتمكن البرلمانات الوطنية من الإشارة إلى توافر رئيسات البرلمانات لديها، للمشاركة الشخصية في القمة الثالثة عشرة لرئيسات البرلمانات والمؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات في أيلول/ سبتمبر. يرجى العلم أن قمة النساء رئيسات البرلمانات متاحة فحسب للبرلمانات/ المجالس البرلمانية التي ترأسها رئيسة. [التسجيل متوفر على الرابط التالي: Home - Fifth World Conference of](#)

[Speakers of Parliament - in-person segment \(ipu.org\)](#) (مرفق رقم 1).

الوثائق باللغة الإسبانية (الترجمة من مسؤولية الأمانة العامة لمجموعة دول أمريكا اللاتينية والكاريبي)



روابط ذات صلة

الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات

[الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2012\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2013\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2014\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2015\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2016\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2018\)](#) ،
[الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2010\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2009\)](#) ، [الاجتماعات السابقة لرئيسات البرلمانات \(2007\)](#)



المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات المشاركة الشخصية

 DATE
6-8 September 2021

 LOCATION
Vienna, Austria

معلومات الوفد

يرجى التأكد من ملء المعلومات ضمن هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.

ثم اضغط على التالي للمتابعة.

* الاسم الأول

* الاسم الأخير

* عنوان البريد الإلكتروني

* فئة التسجيل

* فئة المشاركة

أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص

* البلد

التالي

إلغاء



13th Summit of Women Speakers of Parliament 2021

Monday, 6 September 2021

Vienna Austria

Summary

The in-person segment of the 13th Summit of Women Speakers of Parliament (13SWSP), convened by the Inter-Parliamentary Union (IPU), in close cooperation with the United Nations and the Austrian Parliament, will take place in Vienna (Austria) on 6 September 2021. The Summit will precede [the Fifth World Conference of Speakers of Parliament \(5WCSP\)](#), which will also be held in-person in Vienna from 7 to 8 September 2021.

The Summit provides women in the highest decision-making positions of parliament a forum in which to exchange ideas and experiences that are of interest to their national and international agendas. It is open to women Speakers of national parliaments as well as to women Presidents of regional and international parliamentary assemblies that are Associate Members of the IPU. Selected special guests will also be invited to attend the Summit.

The in-person segment of the 13th Summit of Women Speakers of Parliament on the theme Women at the centre: From confronting the pandemic to preserving achievements in a gender-responsive recovery will take stock of, recognize and pay tribute to women from all walks of life who have been instrumental in confronting the

COVID-19 pandemic. It will also identify ways and means of preserving and consolidating women's achievements and furthering progress in a gender-responsive recovery agenda, leaving no woman and no girl behind.

Online registration is now open so that national parliaments can indicate the availability of their Women Speakers to attend the in-person segment of the 13th Summit of Women Speakers and of the Fifth World Conference of Speakers of Parliament in September. Please note that the Summit of Women Speakers is open only to parliaments/parliamentary chambers presided over by a female Speaker. [Register here.](#)

Documents in Spanish (the translation is the responsibility of the GRULAC Secretariat) / Documentos en español (La traducción es responsabilidad de la Secretaría del GRULAC)

Related links

Previous Meetings of Women Speakers of Parliament

[12th](#) (2018), [11th](#) (2016), [10th](#) (2015), [9th](#) (2014), [8th](#) (2013), [7th](#) (2012), [6th](#) (2010), [5th](#) (2009), [3rd](#) (2007)



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



REPUBLIC OF AUSTRIA
Parliament

Language English ▾

Fifth World Conference of Speakers of Parliament in-person segment

 **DATE**
6-8 September 2021

 **LOCATION**
Vienna, Austria

DELEGATE INFORMATION

Please make sure you fill out the information on **this page** carefully, as it cannot be modified at a later stage.
Then click Next to proceed.

* First Name

* Last Name

* Email Address

* Registration category

* Participant Category

I'm registering on behalf of this person

* Country

Cancel

Next